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Abstract (en)
[origin: WO2019076556A1] The invention relates to a method for producing a composite wood board (2), having the following steps: (a) scattering
a plurality of wood particles in order to form a particle cake, (b) applying adhesive onto at least some of the wood particles during the scattering
process and/or prior to the scattering process, and (c) compressing the particle cake under increased pressure and at an increased temperature,
wherein the quantity of adhesive which is applied onto the wood particles varies depending on the expected position of the wood particles in the
particle cake.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zum Herstellen einer Holzwerkstoffplatte (2), wobei das Verfahren die folgenden Schritte aufweist: (a) Streuen
einer Mehrzahl von Holzpartikeln zu einem Partikelkuchen, (b) Aufbringen von Klebstoff auf zumindest einige der Holzpartikel während des Streuens
und/oder vor dem Streuen, (c) Verpressen des Partikelkuchens unter erhöhtem Druck und erhöhter Temperatur, wobei eine Menge an Klebstoff, die
auf die Holzpartikel aufgebracht wird, in Abhängigkeit von deren zu erwartender Position in dem Partikelkuchen variiert.
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